
 
Z á p i s 

z jednání kolegia rektora konaného dne 23. 4. 2018 
 

Přítomni: prof. Oslzlý, doc. Francán, prof. Kovalčuk, prof. Macková, Mgr. Mareček, prof. 
Medek, MgA. Petr, prof. Petráš, doc. Spilka, Mgr. Svobodová, JUDr. Valová, MgA. 
Vodička, Ing. Vondráčková 
 

1. Prezentace webu – rektor informoval, že pror. Spilka společně s Liborem Spáčilem 
představil na poradě vedení nový web, jehož podoba byla podrobněji prodiskutována.  
Byly navrženy následující termíny postupné realizace nového webu: 
 prezentace nového webu na HF a DF – ideálně v 18. týdnu  -  2., 3. či 4. 5. – bude 

upřesněno  
 do 25. 5. – připomínky od fakult 
 do 31. 7. – fakulty doplní obsah 
 do 15. 9. – spuštění nové verze webu. 

2. Habilitační a profesorská řízení – na poradě vedení proběhla debata proděkanů pro 
vědu a výzkum, děkanů a vedení nad Řádem habilitačního řízení a řízení ke jmenování 
profesorem. Pror. Kovalčuk vznesl na kolegiu několik posledních připomínek, všechny 
byly prodiskutovány a schválené do konečné podoby řádu zapracuje Mgr. Martin 
Prokeš.  

3. Výzvy pro vysoké školy k OP3V -  materiál s Výzvami, který avizoval na 145. zasedání 
Pléna ČKR  náměstek Velčovský bude poslán děkanům na fakulty.  

4. GDPR – kvestorka informovala o zpracovaném podkladu ke GDPR od pí. Brandejsové z 
Masarykovy univerzity. Aplikace bude spuštěna 25. 5., do té doby je nutné zjistit, zda 
všichni zaměstnanci mají přístup do IS. Je nutné řešit problematiku absolventů, 
abonentů a studentů ubytovaných na koleji a uzamykatelných skříní na personálním 
oddělení. Pověřencem bude v externím poměru JUDr. Michal Šalamoun.  
Schůzka odpovědných osob proběhne v pondělí 7. 5. v 9 hod. v pracovně rektora.  

1. Schůzka s ředitelkou Filharmonie – v pátek proběhla schůzka rektora s děkanem HF 
JAMU a ředitelkou Filharmonie Brno PhDr. Kučerovou ohledně pronájmu Besedního 
domu k oslavě narozenin emeritních rektorů prof. Veselé a prof. Hajdy. Bylo 
dohodnuto, že pozvánky na Slavnostní večer budou odeslány v půli května.  

2. HF:  
 děkan informoval o zasedání senátu HF JAMU, na kterém byl schválen jednací a 

volební řád AS HF JAMU a rozpočet HF JAMU. 
 na HF JAMU proběhly dvě konference – doktorandská konference 12. 4. a 

Konference základních uměleckých škol organizovaná studentem JAMU za účasti 
zástupců Jihomoravského kraje a MŠMT.  

3. DF - děkan zhodnotil Mezinárodní festival divadelních škol SETKÁNÍ/ENCOUNTER, 
který proběhl v minulém týdnu. Letošní ročník byl mimořádně úspěšný, velmi dobrý 
byl výkon Ateliéru divadelního manažerství a technologie a výborné byly ohlasy 
zahraničních účastníku. Pror. Medek poznamenal, že je potřeba na plakátech a dalších 
materiálech viditelně uvádět Janáčkovu akademii múzických umění.   
 



4. Tvůrčí činnosti – pror. Kovalčuk:  
 připomínka derniéry výstavy v Moravské zemské knihovně, která proběhne v úterý 

25. 4. za účasti rektora pror. Kovalčuka a prof. Bártové. 
 velmi úspěšně proběhla beseda s čestnou doktorkou JAMU Emílií Vašáryovou.  

5. Strategie a rozvoj – pror. Medek: 
 pror. Medek podal informace ohledně summitu rektorů a děkanů hudebních 

akademií CEEC, který proběhl ve dnech 18. 4. v Olomouci a 19. 4. na HF JAMU. Byla 
domluvena další spolupráce: možnost vytvoření společné databáze hudebních 
škol, spolupráce ve vědě a výzkumu – možnost publikování s mezinárodním 
přesahem a další.  

 VZ JAMU – posláno k revizím na fakulty, termín do zítřka, poté bude posláno per 
rolam UR JAMU. Pror. Kovalčuk navrhl vytvořit přehlednou metodologii, což bude 
probráno začátkem příštího akademického roku.  

 spolupráce s Masarykovou univerzitou, prorektorem prof. Petrem Dvořákem v 
otázkách vědě a výzkumu – kontakt předán pror. Kovalčukovi. 

6. Vnější vztahy – pror. Spilka – informoval o semináři k internacionalizaci vysokých škol, 
který proběhne 11. 5. v Praze. Možnost účasti i z fakult.  

7. Studium a kvalita – pror. Macková – připomněla, že zasedání Rady pro vnitřní 
hodnocení proběhne v úterý 7. 5. v 13:30 hod. v pracovně rektora. Kvestorka společně 
s Mgr. Prokešem připravili návrh jednacího řádu, který bude po projednání v radě 
předložen ke schválení AS JAMU.  

8. Kvestorka: 
 výplata v hotovosti – cca 50 zaměstnanců stále pobírá mzdu v hotovosti, je možné 

určit jiné výběrní místo, což zákoník práce umožňuje. V řešení.  
 JAMU dostala souhlas k umístění billboardů k OPVVV – na Astorce nad vjezdem do 

garáží. 
9. Vnější vztahy (Mgr. Mareček): 
 medializace výsledků festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER, 
 tisková konference k sérii koncertů multimediální elektronické hudby proběhne 25. 

4. v DnO v 11 hod. 
 orchestrální koncert dvou studentů HF JAMU, obor dirigování se uskuteční v pátek 

27. 4. v 19 hod. v Besedním domě.  
10. DnO (MgA. Petr): 
 ředitel informoval o úspěšné a hojně navštívené akci Open Houses (DnO prošlo 500 

návštěvníků). 
 v úterý 24. 4. se v prostorách DnO uskuteční vernisáž výstavy výtvarných prací dětí 

z Kociánky. 
 v přípravě jsou taláry pro proděkany, poté přijdou na řadu taláry pro předsedy 

akademických senátů, přednostně pro předsedkyni AS JAMU.  
11. Koleje (Mgr. Svobodová) – proběhla inspekce hasičů, kteří dodají hodnotící zprávu, 

byly objeveny menší nedostatky.  
 

Příští kolegium rektora se koná v pondělí 7. 5. 2018 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 
 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                                          Verifikoval: prof. Oslzlý 


